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Abstract (en)
[origin: US2016337764A1] A hearing device has a microphone for detecting an acoustic signal from the environment of the hearing device, and
a housing in which the microphone is arranged. The housing is formed with a microphone opening through which the microphone communicates
with the environment of the hearing device for detecting the acoustic signal. The hearing device further has a damping element, by way of which
the microphone is supported against the housing. Moreover, the hearing device has a barrier element for sealing the microphone opening against
moisture in a sound-transmitting manner. The damping element has a pocket in which the barrier element is received reversibly. Furthermore, the
barrier element is sealed off from the housing by way of the damping element all around the microphone opening.

Abstract (de)
Ein erfindungsgemäßes Hörgerät (1) umfasst ein erstes Mikrophon (2) zur Erfassung eines akustischen Signals aus der Umgebung (4) des
Hörgeräts (1) und ein Gehäuse (10), in dem das erste Mikrophon (2) angeordnet ist. Das Gehäuse (10) weist eine erste Mikrophonöffnung (18) auf,
durch die hindurch das erste Mikrophon (2) zur Detektion des akustischen Signals mit der Umgebung (4) des Hörgeräts (1) in Verbindung steht.
Das Hörgerät (1) umfasst ferner ein erstes Dämpfungselement (14), mittels dessen das erste Mikrophon (2) gegen das Gehäuse (10) abgestützt ist.
Außerdem umfasst das Hörgerät (1) ein erstes Barriereelement (22) zur schalldurchlässigen Abdichtung der ersten Mikrophonöffnung (18) gegen
Feuchtigkeit. Das erste Dämpfungselement (2) weist dabei eine Tasche (32) auf, in der das erste Barriereelement (22) reversibel aufgenommen ist.
Des Weiteren ist das erste Barriereelement (22) mittels des ersten Dämpfungselements (14) umlaufend um die erste Mikrophonöffnung (18) gegen
das Gehäuse (10) abgedichtet ist.
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